
                                                                                        

 

 
 

PROCES   VERBAL 
 

 

 

Încheiat azi 28.06.2018 cu ocazia sedinţei ordinare a Consiliului Local 

Victoria. 

D-na secretar Tocoaie Gabriela - Buna ziua ! Cu permisiunea dumneavoastră 

vom începe şedinţa  ordinară de  astăzi.  

Şedinţa ordinară a fost convocată prin Dispoziţia nr.261/21.06.2018 iar anunţul 

privind organizarea şedinţei a fost publicat pe site-ul primăriei : 

http//www.primaria.victoria.ro. 

La şedinţa Consiliului Local din totalul de 15 consilieri în funcţie, sunt prezenţi 

14 consilieri, ceea ce inseamnă că şedinţa este statutară, dl. consilier Băiulescu 

Cristian lipseşte din motive medicale. 

Conform regulamentului de organizare şi funcţionare a consiliului local şi art 

46 din  Legea 215/2001 :   

Nu poate lua parte la deliberare şi la adoptarea hotărârilor consilierul local 

care, fie personal, fie prin soţ, soţie, afini sau rude până la gradul al patrulea inclusiv, 

are un interes patrimonial în problema supusă dezbaterilor consiliului local, cu 

excepţia situaţiilor prevăzute la art. 57 alin.(4^1) şi art.101 alin.(3^1). 

Conform art. 75 din Legea 393/2004 privind statutul alesilor locali: 

Aleşii locali au un interes personal într-o anumită problema, dacă au posibilitatea să 

anticipeze ca o decizie a autorităţii publice din care fac parte ar putea prezenta un 

beneficiu sau un dezavantaj pentru sine sau pentru: 

a) soţ, soţie, rude sau afini până la gradul al doilea inclusiv; 

    b) orice persoana fizica sau juridica cu care au o relaţie de angajament, indiferent 

de natura acestuia; 

    c) o societate comercială la care deţin calitatea de asociat unic, funcţia de 

administrator sau de la care obţin venituri; 

    d) o alta autoritate din care fac parte; 

    e) orice persoana fizica sau juridica, alta decât autoritatea din care fac parte, care a 

făcut o plata către aceştia sau a efectuat orice fel de cheltuieli ale acestora; 

    f) o asociaţie sau fundaţie din care fac parte. 
 

D-na secretar Tocoaie Gabriela – Conform regulamentului de organizare şi 

funcţionare a consiliului local vă rog să faceţi propuneri pentru preşedintele de 

şedinţă al lunii iunie.  

D-na viceprimar Bratu Cristina – îl propun pe dl. consilier Stanea Daniel. 

          D-na secretar Tocoaie Gabriela - vă rog să votaţi propunerea făcută 

 Se aprobă cu 14 voturi pentru, niciunul împotrivă, o abţinere. 
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Dl. consilier Stanea Daniel- Bună seara ! Declar şedinţa deschisă şi supun 

aprobării dumneavoastră :  

- procesul verbal din_31.05.2018 

Vă rog să votaţi. 

 Se aprobă cu 14 voturi pentru, niciunul împotrivă, o abţinere. 
 

Dl. consilier Stanea Daniel – supun spre aprobare suplimentarea ordinii de zi cu 

următoarele proiecte: 
 

Proiect de Hotărâre nr.15  -cu privire la aprobarea asigurării continuităţii 

serviciului aferent Contractului de delegare a gestiunii serviciilor publice de 

salubrizare a localităţilor membre ale Asociaţiei Intercomunitară ”Eco Sistem 

Victoria pentru serviciile de salubrizare a localităţilor către SC Ecosistem Victoria 

SRL, nr.07/01.04.2013, cu modificările ulterioare, începând cu data de 01.07.2018. 
 

Proiect de Hotărâre nr.16  -privind transformarea Asociaţiei  „Centrul Regional 
pentru Dezvoltarea Durabila si Promovarea Turismului - Tara Fagarasului” in 
Asociatie de Dezvoltare Intercomunitara Centrul Regional pentru Dezvoltare 
Durabila si Promovarea Turismului – Tara Fagarasului 
 

Proiect de Hotărâre nr.17  -Cu privire la aprobarea documentaţiei tehnice pentru 

obiectivul de investiţii «Reabilitarea corpurilor Scolii Generale apartinand Liceu 

Teoretic I.C.Drăguşanu Victoria» 
 

Vă rog să votaţi. 

Se aprobă cu 14 voturi pentru, niciunul împotrivă, o abţinere. 
 

Dl. consilier Stanea Daniel – supun spre aprobare ordinea de zi cu 

suplimentarea aprobată: 
 

Vă rog să votaţi. 

Se aprobă cu 14 voturi pentru, niciunul împotrivă, o abţinere. 

 

 

    Se trece la punctul I al ordinii de zii – ÎNTREBĂRI  ŞI  INTERPELĂRI 
 

 Dl. consilier Badea Costică – deoarece în jurul primăriei spaţiul este amenajat 

iar lângă primărie este acel imobil cu spaţii inchiriate, aş ruga executivul să le pună în 

vedere că trebuie să păstreze curăţenia, sunt resturi de materiale de construcţii şi alte 

deşeuri. Păcat că este parcarea amenajată şi parculeţul, să le atrageţi atenţia că trebuie 

să convieţuiască în condiţii decente. 

Dl. primar Cristian Gheorghe – o să întocmim adresă în acest sens. 
 

Se trece la punctul I al ordinii de zii – PROIECTE DE HOTĂRÂRI 

 

Proiect de Hotărâre nr.1  - Cu privire la aprobarea dării  în folosinţă gratuită a 

spaţiului în suprafaţă de 17,15 mp situat în str.Stadionului nr.12, înscris CF 100253-

C1-U3 nr.cad.87/2/2/3, a mijloacelor fixe si constructii precum si a obiectelor de 

inventar pe baza unui contract de comodat pe o perioadă de 5 ani catre Asociaţia 

Naţională a Salvatorilor Montani din România. 
 

Iniţiator: Primar Cristian Gheorghe. 



Avizele comisiilor: C1 ,C2 , C3,  C4,  C5 – avize favorabile 

 

Nemaifiind discuţii se supunea spre aprobare proiectul de hotărâre şi se adoptă  

cu 14 voturi pentru, niciunul împotrivă, nicio abţinere, devenind Hotărârea 

Consiliului Local nr. 90 
         

Proiect de Hotărâre nr.2- Cu privire la aprobarea concesionării directe şi încheierea 

contractului de concesiune pentru spaţiul în suprafaţă de 29,97 mp compus din 

5(cinci) camere, înscris în CF 100031-C1-U1 nr.cad 100031-C1-U1 cu destinaţia 

cabinet medicină de familie cu d-na dr.Lupşor Laura-Mihaela. 
 

Iniţiator: Primar Cristian Gheorghe. 

Avizele comisiilor: C1 ,C2 , C3,  C4,  C5 – avize favorabile 
 

Dl. consilier Stanea Daniel- dacă ne puteţi da date referitor la d-na doctor ?  

Dl. primar Cristian Gheorghe – familia este de origine  din Viştea, este fata 

preotului Lupşor şi sunt stabiliţi în Bucureşti. Este medic specializat în medicină de 

familie. Acum este în Polonia dar doreşte să vină să deschidă un cabinet de medicină 

de familie, intenţionează să intre şi la centrul de permanenţă şi să ajute comunitatea 

prin aparatură medicală pe care o aduce. 

Spaţiul pe care-l solicită este liber, a fost dat d-nei doctor Obogeanu care a 

renunţat şi este oportun să închiriem spaţiul respectiv, mai ales că o să aducă un plus 

prin experientă şi aparatura medicală comunităţii locale.  
 

Nemaifiind discuţii se supunea spre aprobare proiectul de hotărâre şi se adoptă  

cu 14 voturi pentru, niciunul împotrivă, nicio abţinere, devenind Hotărârea 

Consiliului Local nr. 91. 
 

Proiect de Hotărâre nr.3 - Cu privire la aprobarea vânzării în condiţiile art.123 

alin.3 din Legea 215/2001 republicată, HCL nr.82/27.10.2016, a terenului de 30 mp 

situat în Or.Victoria str.Primăverii nr.12 înscris în CF 100693 nr.topo/nr.cad.100693 

ce aparţine proprietăţii private a Or.Victoria. 
 

Iniţiator: Primar Cristian Gheorghe. 

Avizele comisiilor: C1 ,C2 , C3,  C4,  C5 – avize favorabile 
 

Nemaifiind discuţii se supunea spre aprobare proiectul de hotărâre şi se adoptă  

cu 14 voturi pentru, niciunul împotrivă, nicio abţinere, devenind Hotărârea 

Consiliului Local nr. 92 
 

Proiect de Hotărâre nr.4- Cu privire la aprobarea  vânzării în condiţiile prevăzute de 

Legea 215/2001 şi ale Legii 114/1996, republicată, a unui apartament compus din 3 

camere şi dependinţe situat în str.Viitorului nr.24/14 – fondul locativ de stat, către 

titularul contractului de închiriere. 
 

Iniţiator: Primar Cristian Gheorghe. 

Avizele comisiilor: C1 ,C2 , C3,  C4,  C5 – avize favorabile 
 

Nemaifiind discuţii se supunea spre aprobare proiectul de hotărâre şi se adoptă  

cu 14 voturi pentru, niciunul împotrivă, nicio abţinere, devenind Hotărârea 

Consiliului Local nr. 93 
 



Proiect de Hotărâre nr.5 - Cu privire la  aprobarea  programului de măsuri  pentru  

prevenirea şi  combaterea marginalizării  sociale în anul 2018. 
 

Iniţiator: Primar Cristian Gheorghe. 

Avizele comisiilor: C1 ,C2 , C3,  C4,  C5 – avize favorabile 
 

Dl. primar Cristian Gheorghe – programul este la fel ca şi anul trecut nu am 

modificat nimic, iar procedura este ca orice solicitare pentru acordare ajutor de 

urgenţă  să fie supus aprobării consiliului local, nominal. 

Dl. consilier Smădu Octavian – se vorbeşte de tichete, se acordă aceste 

tichete ? 

Dl. primar Cristian Gheorghe- da, sunt tichete pentru gradinită şi se acordă 

lunar. 
 

Nemaifiind discuţii se supunea spre aprobare proiectul de hotărâre şi se adoptă  

cu 14 voturi pentru, niciunul împotrivă, nicio abţinere, devenind Hotărârea 

Consiliului Local nr. 94 
 

Proiect de Hotărâre nr.6 - Cu privire la acordarea unui ajutor de urgenţă doamnei 

COMIZA VIORICA. 
 

Iniţiator: Primar Cristian Gheorghe. 

Avizele comisiilor: C1 ,C2 , C3,  C4,  C5 – avize favorabile 
 

Dl. consilier Urdea Gheorghe- cred că trebuie analizate toate cazurile care ne 

sunt prezentate în general şi apoi nominal, unele persoane au mai cerut bani şi anii 

precedenţi. 

 D-na viceprimar Bratu Cristina – doresc să fac o precizare, solicitanta 

locuieşte pe str. Victoriei şi cere un ajutor pentru efectuarea unei operaţii de cataractă, 

având în vedere că această operaţie se poate face şi la spitalul judeţean şi este 

gratuită, dar cristalinul totuşi se plăteşte şi suma solicitată este de 1400 lei, ar trebui 

să analizăm din această prismă. 

Dl. consilier Lup Alexandru – fac vorbire pentru toate cazurile, la discuţiile 

purtate cu comisia eu de această dată am fost de partea lor, ceea ce vreau să spun în 

principial este că nu sunt argumente. Din materialul prezentat de serviciul social ar 

trebui să reiasă o evaluare, să avem argumente pentru aprobarea sau respingerea 

proiectului. 

D-na secretar Tocoaie Gabriela – biroul de asistenţă socială nu are calitatea 

de a se pronunţa asupra aspectelor medicale, diacnosticul şi costurile reies din 

documentele medicale. Ancheta socială cuprinde componenţa familiei, starea 

locuinţei, venituri financiare şi propunerea de luare a unor măsuri de prevenire, 

ancheta nu poate cuprinde variante medicale. 

Dl. primar Cristian Gheorghe – să cuprindă dacă se poate opera şi la stat sau 

numai la privat sau partea care se poate deconta la stat.    

Dl. consilier Lup Alexandru- cunosc multe cazuri pe persoane care s-au 

operat de cataractă dar nu au venit să ceară ajutor deşi au o situaţie financiară precară, 

atunci ca să-i aprob acestei doamne, să fiu sigur că nu greşesc, ar trebui  să am ceva 

la bază. E adevărat că se poate ca operaţia să fie făcută la stat dar cristalinul se 

plăteşte, trebuie făcută o analiză pertinentă. 



Dl. primar Cristian Gheorghe - aceste ajutoare se acordă pentru o situaţie de 

urgenţă, peste câteva luni se poate schimba situaţia financiară, tocmai de aceea face 

un apel către consiliu pentru acordarea unei sume de bani. 

D-na Saftiuc Adriana – in ceea ce priveste o astfel de operaţie ştiu destul de 

multe deoarece mama mea este intr-o situaţie similară, există o procedură prin care 

casa de sănătate decontează tot, adică un cristalin standard, dacă se doreşte o calitate 

superioară atunci acela se cumpără. 

Dl. consilier Stanea Daniel - vă rog să faceţi propuneri pentru sumă. 

D-na viceprimar Bratu Cristina – propun 1400 lei. 

Dl. consilier Stanea Daniel - vă rog să votaţi. 

Se aprobă cu 8 voturi pentru, niciunul împotrivă, 6 abţineri. 
 

Nemaifiind discuţii se supunea spre aprobare proiectul de hotărâre şi se adoptă  

cu 9 voturi pentru, niciunul împotrivă, 5 abţineri, devenind Hotărârea Consiliului 

Local nr. 95 
 

Proiect de Hotărâre nr.7 - Cu privire la acordarea unui ajutor de urgenţă doamnei 

GLIZ MIHAELA 
 

Iniţiator: Primar Cristian Gheorghe. 

Avizele comisiilor: C1 ,C2 , C3,  C4,  C5 – avize favorabile 
 

Dl. consilier Badea Costică – această doamnă avea loc de muncă, era in pază 

şi pentru această boală nu făcea efort foarte mare. 

D-na secretar Tocoaie Gabriela – declară că din cauza bolii a trebuit să 

renunţe la locul de muncă, iar venitul este compus din 300 lei pensia alimentară şi 

alocaţia de stat pentru fată,  locuieşte in apartamentul sorei care este plecată în 

străinătate. 

D-na viceprimar Bratu Cristina – aici am văzut o factură proformă de la 

Polisano, pentru coronografie, solicită 200 de euro. 

D-na consilier Saftiuc Adriana - şi aceasta se poate face fără bani în spitalul 

de stat.  

Dl. consilier Lup Alexandru – aici are dreptate, dacă cei de la asistenţă socială 

scriau aceste lucruri. 

D-na consilier Niţu Monica – solicita suma pentru intervenţie, coronografia o 

are făcută. 

D-na consilier Pasere Alexandrina – am inteles că nu mai este cazul, a fost la 

medic, s-a recomandat deocamdată  tratament la domiciliu, deoarece nu mai are loc 

de muncă şi a trebuit să-şi plătească singură asigurările medicale totuşi propun suma 

de 1000 lei, să o ajutăm să treacă peste acest impas. 

D-na Saftiuc Adriana - şi eu propun să o ajutăm dar şi Polisano lucrează cu 

casa de sănătate, cu programare şi trimitere de la medic. 

D-na consilier Niţu Monica – în momentul in care-ţi faci programare cu 

trimitere de la medicul de familie te programează in cel puţin 3 luni. 

Dl. consilier Cicei Adrian – comisia nr.1 propune suma de 4000 lei. 

Dl. consilier Stanea Daniel – am purtat şi eu discuţii cu d-na, a făcut 

coronografia, ia fost recomandat să mai repete după 6 luni şi apoi se va vedea dacă 

trebuie stend. 

Avem două propuneri respectiv suma de 1000 lei şi suma de 4000 lei.  

Supunem mai intâi suma de 1000 de lei. 



Se aprobă cu 12 voturi pentru, niciunul împotrivă, 2 abţineri. 

 

D-na secretar Tocoaie Gabriela – având în vedere prevederile 

Regulamentului de funcţionare al consiliului local, în cazul formulării mai multor 

amendamente  sau propuneri dacă primul amendament sau prima propunere 

întruneşte numărul necesar de voturi atunci celelalte nu se mai votează.  

 

Nemaifiind discuţii se supune spre aprobare proiectul de hotărâre şi se adoptă  

cu 13 voturi pentru, niciunul împotrivă, o abţinere, devenind Hotărârea Consiliului 

Local nr. 96. 
 

Proiect de Hotărâre nr.8 - Cu privire la acordarea unui ajutor de urgenţă doamnei 

Mihăescu Elena-Lorena, 
 

Iniţiator: Primar Cristian Gheorghe. 

Avizele comisiilor: C1 ,C2 , C3,  C4,  C5 – avize favorabile cu discuţii. 

 

Dl. consilier Stânea Timotei – eu îmi păstrez aceeiaşi poziţie dacă ai ajutat un 

om şi el nu a folosit banii in scopul în care i-a primit, nu mai trebuie ajutat. 

D-na consilier Saftiuc Adriana – am inteles că a fost investigată in Italia in 

2004 şi ar trebui actele traduse. 

Dl. consilier Miclea Ioan – dar acele acte medicale nu cred că mai sunt 

valabile fiind din 2004, cred că ar trebui luată in evidenţă in România şi apoi incepută 

procedura de pensionare. 

Dl. consilier Urdea Gheorghe- din cazurile discutate acest caz este cel mai 

nevoiaş, a fost in Italia in 2004 şi cu ajutorul unei sore de-a ei a ajuns la spital, a avut 

şi o intervenţie chirurgicală nereuşită şi solicită suma pentru traducerea actelor 

medicale pentru intocmirea dosarului de handicap. 

Propun o sumă de 1000 lei. 

Dl. consilier Badea Costică – aş propune să vină cu acte medicale mai recente 

şi să amânăm acest proiect de hotărâre pentru că nu este lămuritor pentru consiliu, 

vine cu acte medicale de acum 14 ani. 

D-na consilier Pasere Alexandrina – nu este corect a mai primit o data bani si 

nu a făcut nimic cu ei. 

Dl. consilier Stanea Daniel – vom supune la vot propunerile in ordinea 

formulării acestora, 

Propunerea de 1000 lei: 

Se aprobă cu 2 voturi pentru, niciunul împotrivă, 12 abţineri. 

Propunerea pentru amânarea proiectului : 

Se aprobă cu 9 voturi pentru, niciunul împotrivă, 5 abţineri 

 

Nemaifiind discuţii se amână proiectul de hotărâre  cu 10 voturi pentru, 

niciunul împotrivă, 4 abţineri.  
 

Proiect de Hotărâre nr.9 - Cu privire la acordarea unui ajutor de urgenţă doamnei 

GUNESCH IOANA. 
 

Iniţiator: Primar Cristian Gheorghe. 

Avizele comisiilor: C1 ,C2 , C3,  C4,  C5 – avize favorabile 

 



D-na viceprimar Bratu Cristina- d-na Gunesch este chiriaşă în locuinţa unde 

noi suntem proprietari, pe str. Muncii, după cum ştiţi acel imobil a fost distrus de 

incendiu, noi am contribuit la renovarea acestuia atât pentru camerele aflate in 

proprietatea noastră cât si pentru celelalte. Pentru racordare la gaze, cei care sunt 

proprietari au suportat costurile, iar d-na Gunesh solicită ajutor finannciar deoarece 

nu are bani să achite branşamentul. 

Dl. primar Cristian Gheorghe – fiecare om suportăcostul instalaţiei de gaz şi 

apă, prin contracte individuale, poate prelua şi primăria dar din cauza faptului că s-a 

procedat aşa şi am rămas cu debite mari nerecuperate s-a hotărât să-şi încheie 

contracte individuale şi să nu mai facem noi refacturare.Noi putem face instalaţia dar 

atunci trebuie să plătim gazul şi chiriaşul să deconteze la noi şi nu va veni. 

D-na viceprimar Bratu Cristina – cu ajutorul pe care-l dăm îşi achită 

branşamentul iar contractul şi-l face singură, solicită 1700 lei, sumă necesară pentru 

achitarea branşamentului, conform devizului, eu propun 1700 lei. 

A avut gaz, până la incendiu şi l-a plătit, acum face foc cu lemne şi este 

periculos. 

Dl. consiliier Badea Costică – aş propune ca să se specifice în hotărâre , 

motivat de faptul că primăria este proprietar  şi rămâne această lucrare în cadrul 

consiliului local, următoarele: 
 

- acordarea unui ajutor de urgenţă, la nivelul costurilor  rezultate in urma 

executării lucrării de racordare la gaze naturale, pe baza documentelor justificative, 

dar nu mai mult de 1.700 lei.  

Dl. consilier Stanea Daniel – vom supune la vot propunerea formulată 

Se aprobă cu 9 voturi pentru, niciunul împotrivă, 5 abţineri. 
 

Nemaifiind discuţii se supunea spre aprobare proiectul de hotărâre şi se adoptă  

cu 9 voturi pentru, niciunul împotrivă, 5 abţineri, devenind Hotărârea Consiliului 

Local nr. 97 
 

Proiect de Hotărâre nr.10 – Pentru modificarea HCL NR.105/31.08.2018 – cu 

privire  la desemnarea pentru anul şcolar 2017/2018 a reprezentanţilor Consiliului 

Local al Oraşului Victoria ca membri ai Consiliilor de administraţie şi ai Comisiilor 

pentru evaluarea şi asigurarea calităţii din unităţile de învăţământ preuniversitar de 

stat din Victoria. 

 

Iniţiator: Primar Cristian Gheorghe. 

Avizele comisiilor: C1 ,C2 , C3,  C4,  C5 – avize favorabile 

Dl. consilier Stanea Daniel – vă rog să faceţi propuneri pentru desemnarea 

reprezentantului, 

Dl. consilier Lup Alexandru – îl propun pe dl. consilier Ciceu Adrian 

Dl. consiliier Ivan Adrian – îl propun pe dl. consilier Stanea Daniel 

Dl. consilier Stanea Daniel- având în vedere că se votează pe buletine de vot 

vom lua o pauză pentru efectuarea procedurii. 

Dl. consilier Stanea Daniel – în urma votului exprimat avem următorul 

rezultat: 

- un vot nul 

- Dl. consilier Ciceu Adrian - 5 voturi pentru, 8 contra. 

- Dl. consilier Stanea Daniel - 8 voturi pentru, niciunul împotrivă, 5 abţineri. 
 



Nemaifiind discuţii se supunea spre aprobare proiectul de hotărâre şi se adoptă  

cu 14 voturi pentru, niciunul împotrivă, nicio abţinere, devenind Hotărârea 

Consiliului Local nr. 98 
 

Proiect de Hotărâre nr.11 - Cu privire la aprobarea constituirii prin licitaţie publică 

a unui drept de superficie cu titlu oneros pe o perioadă de 49 de ani asupra terenului 

în suprafaţă de 6000 mp înscris în CF 107672 nr.cad 107672 – obiectiv ce aparţine 

domeniului privat al localităţii Or.Victoria situat în str.Chimiştilor, pentru prestări 

servicii. 
 

Iniţiator: Primar Cristian Gheorghe. 

Avizele comisiilor: C1 ,C2 , C3,  C4,  C5 – avize favorabile 
 

Dl. consilier Stanea Daniel – doresc câteva lămuriri, sunt pentru dezvoltarea 

economiei locale, pentru a promova orice investitor, dar intrebarea este: fiind lângă 

cimitir, platoul acela este drept, nu era mai pretabil pentru altă firmă, pentru mai 

multe locuri de muncă? Staţia de epurare aproape, curent, gaz, decât pentru o hală de 

afine? 

Dl. primar Cristian Gheorghe – în primul rând se intenţionează să se 

construiască depozite frigorifice pentru afine in prima parte, apoi si pentru alte fructe, 

au luat 30 ha la Ucea şi 15 ha la Viştea pentru cultură, iar depozitele să fie la 

Victoria. Sunt locuri de muncă, mai multe sezonier, dar vor exista şi permanente. 

Acel teren a mai fost  scos la licitaţie, s-a adjudecat de un agent economic care 

nu a mai incheiat contractul, deci este liber de 1 an şi jumătate, se va organiza licitaţie 

publică unde pot participa şi altii doritori. 

Din punct de vedere al condiţiilor pe care trebuie să le indeplinească, nu este 

niciun impediment că este lângă staţia de epurare sau cimitir, aceste depozite 

funcţionează cu o instalaţie de presurizare a aerului, impurităţile din aer nu se preiau 

in interior,  aerul este purificat in interior şi eliminate impurităţile spre exterior.  

Din discuţiile purtate rezultă că acel teren se pretează pentru ceea ce le trebuie 

şi pentru extindere pe viitor, are acces la calea ferată şi acces pentru transport, apoi 

tot acelaşi reprezentant, dar pe altă firmă ne mai solicită 2000 mp., doreste să obţină 

fonduri nerambursabile pentru dezvoltare, pentru aceasta următorul proiect este 

pentru aprobare  lucrări de dezmembrare şi primă inscriere in CF, urmând să venim 

după efectuarea acestor lucrări cu un alt proiect pentru aprobare documentaţie de 

licitaţie publică. 
 

Nemaifiind discuţii se supunea spre aprobare proiectul de hotărâre şi se adoptă  

cu 14 voturi pentru, niciunul împotrivă, nicio abţinere, devenind Hotărârea 

Consiliului Local nr. 99. 
 

Proiect de Hotărâre nr.12- Cu privire la aprobarea  efectuării lucrărilor de 

dezmembrare şi primă înscriere pentru terenul în suprafaţă de 2.000 mp proprietatea 

privată a Or.Victoria din suprafaţa de 26 Ha şi 3836 mp, cu destinaţia prestări 

servicii, teren situat în str.Chimiştilor, în condiţiile prevăzute de Ordinul 700/2014. 
 

Iniţiator: Primar Cristian Gheorghe. 

Avizele comisiilor: C1 ,C2 , C3,  C4,  C5 – avize favorabile 

 



Nemaifiind discuţii se supunea spre aprobare proiectul de hotărâre şi se adoptă  

cu 14 voturi pentru, niciunul împotrivă, nicio abţinere, devenind Hotărârea 

Consiliului Local nr. 100 
 

Proiect de Hotărâre nr.13- Cu privire la aprobarea  efectuarii lucrărilor de 

actualizare CF 100642 nr.cad/nr.topo.88/1/2/2/2/1, întocmire releveu pentru toată 

construcţia şi întocmire documentaţie apartamentare a imobilului Grădiniţa nr.3 în 

două corpuri de clădire şi dezmembrarea terenului de 1370 mp aferent imobilului în 3 

loturi, bunuri ce aparţin proprietatii publice a Or.Victoria. 
 

Iniţiator: Primar Cristian Gheorghe. 

Avizele comisiilor: C1 ,C2 , C3,  C4,  C5 – avize favorabile 

Dl. consilier Stanea Daniel – domnule primar vă rog să ne daţi câteva 

lămuriri. 

Dl. primar Cristian Gheorghe – după cum s-a mai discutat Consiliul 

Judeţean Braşov prin Direcţia Copilului vor să acceseze fonduri pentru infiintarea 

unui centru de zi la Victoria pentru aceasta trebuie să fie proprietarii clădirii, dar cum 

clădirea este mare au solicitat doar jumătate. Am fost de acord dacă pe fondurile lor 

vor executa lucrări de renovare exterioare şi partea de instalaţii interior şi pe partea 

noastră. 
 

Nemaifiind discuţii se supunea spre aprobare proiectul de hotărâre şi se adoptă  

cu 14 voturi pentru, niciunul împotrivă, nicio abţinere, devenind Hotărârea 

Consiliului Local nr. 101. 
 

Proiect de Hotărâre nr.14- Cu privire la aprobarea decontării cheltuielilor pentru 

naveta cadrelor didactice din învăţământul preuniversitar la Liceul Teoretic ”I.C 

Drăguşanu”  şi Colegiul Tehnic ”Dr. Al. Bărbat” Victoria. 
 

Iniţiator: Primar Cristian Gheorghe. 

Avizele comisiilor: C1 ,C2 , C3,  C4,  C5 – avize favorabile 
 

Nemaifiind discuţii se supune spre aprobare proiectul de hotărâre şi se adoptă  

cu 14 voturi pentru, niciunul împotrivă, nicio abţinere, devenind Hotărârea 

Consiliului Local nr. 102 
 

Proiect de Hotărâre nr.15  -cu privire la aprobarea asigurării continuităţii serviciului 

aferent Contractului de delegare a gestiunii serviciilor publice de salubrizare a 

localităţilor membre ale Asociaţiei Intercomunitară ”Eco Sistem Victoria pentru 

serviciile de salubrizare a localităţilor către SC Ecosistem Victoria SRL, 

nr.07/01.04.2013, cu modificările ulterioare, începând cu data de 01.07.2018. 
 

Iniţiator: Primar Cristian Gheorghe. 

Avizele comisiilor: C1 ,C2 , C3,  C4,  C5 – avize favorabile 

 

Dl. primar Cristian Gheorghe- documentatia pentru delegare directă este 

depusă atât la ANRSC cât şi la Consiliul concurenţei, dar având în vedere că 

procedura de avizare durează şi nu ne putem incadra in cele 90 de zile pentru care s-a 

făcut prelungirea contractului propunem prelungirea acestuia cu incă 90 de zile, din 

discuţile purtate cu cele 2 instituţii rezultă că se poate face acest lucru. 



Dl. consilier Lup Alexandru – aş avea o observaţie, ar trebui să avem o 

discuţie pe această temă, am dat tot felul de hotărâri, ce se întâmplă cu acest serviciu? 

ar trebui să avem o strategie legată de această temă. 

Dl. primar Cristian Gheorghe- stategie există la nivel de judeţ, nu o putem 

face singuri, noi trebuie să continuăm serviciul până când operatorul licenţiat la nivel 

de judeţ, respectiv ADI ISO MEDIU Braşov, preiat tot serviciul. Sunt la faza de 

studiu de fezabilitate şi proiect unde sunt cuprinse toate localităţile din judeţ, vor fi 2 

operatori in judeţ, unul pe zona Făgăraş unde vom fi cuprinsi şi noi şi unul pe zona 

Braşov. 

Noi suntem un caz fericit, avem cum să asigurăm serviciul, la nivel de judeţ 

sunt probleme mari, noi funcţionăm legal prin asociaţie. Pe viitor vom funcţiona ca 

punct de lucru, staţia va fi îmbunătăţită din punct de vedere tehnologic, la noi va fi o 

preselectare iar restul se va transporta la Făgăraş. 
 

Nemaifiind discuţii se supunea spre aprobare proiectul de hotărâre şi se adoptă  

cu 14 voturi pentru, niciunul împotrivă, nicio abţinere, devenind Hotărârea 

Consiliului Local nr. 103 
 

Proiect de Hotărâre nr.16  -privind transformarea Asociaţiei  „Centrul Regional 
pentru Dezvoltarea Durabila si Promovarea Turismului - Tara Fagarasului” in 
Asociatie de Dezvoltare Intercomunitara Centrul Regional pentru Dezvoltare 
Durabila si Promovarea Turismului – Tara Fagarasului. 
 
Iniţiator: Primar Cristian Gheorghe. 

Avizele comisiilor: C1 ,C2 , C3,  C4,  C5 – avize favorabile 
 

D-na secretar Tocoaie Gabriela – in urma auditului efectuat la asociaţie s-a 

lăsat măsură ca aceasta să fie transformată în Asociatie de Dezvoltare 

Intercomunitara, pentru aceasta fiecare membru al centrului regional trebuie să fie de 

acord cu transformarea în ADI. 
 

Nemaifiind discuţii se supunea spre aprobare proiectul de hotărâre şi se adoptă  

cu 14 voturi pentru, niciunul împotrivă, nicio abţinere, devenind Hotărârea 

Consiliului Local nr. 104 
 

Proiect de Hotărâre nr.17  -Cu privire la aprobarea documentaţiei tehnice pentru 

obiectivul de investiţii «Reabilitarea corpurilor Scolii Generale apartinand Liceu 

Teoretic I.C.Drăguşanu Victoria». 
 

Iniţiator: Primar Cristian Gheorghe. 
Avizele comisiilor: C1 ,C2 , C3,  C4,  C5 – avize favorabile 
 

Dl. consilier Stanea Daniel –ne daţi câteva lămuriri pe acest proiect? 

D-na viceprimar Bratu Cristina – pe POR , axa 10, s-a depus acest proiect 

iar in cadrul acestuia se intervine atât pe infrastructură, tot ce nu a intervenit ca şi 

investiţii in ultimii 5 ai se va face acum, începând de la podea şi terminând cu 

acoperişul plus amenajarea curţii, pe lângă astea se vor face dotări pe toate 

laboratoarele şi sălile de clase. Valoarea proiectului este 1.5 mil. euro şi cofinanţarea 

este de 2% din valoare. 
 



Nemaifiind discuţii se supunea spre aprobare proiectul de hotărâre şi se adoptă  

cu 14 voturi pentru, niciunul împotrivă, nicio abţinere, devenind Hotărârea 

Consiliului Local nr. 105. 
 

 

III. DIVERSE 

 
 

1. Solicitarea dl. Mureşan Victor, în calitate de pastor al Bisericii 

Penticostale Făgăraş şi Victoria, înregistrată cu nr. 10891/20.06.2018, cu privire la 

acordare sprijin financiar pentru racordarea Bisericii Penticostale Betel, situată în 

oraşul Victoria,  la energie electrică şi apă-canal. 

 

Dl. consilier Lup Alexandru- dar nu cred că legislaţia ne permite. 

D-na secretar Tocoaie Gabriela – pe proiecte, nu se incadreaza, au incercat să 

depună proiect dar se finanţează doar reabilitări şi nu construcţia propriu-zisă, dar se 

pot găsi alte soluţii. 

Dl. primar Cristian Gheorghe- dar această lucrare este o investiţie care până 

la urmă este a oraşului, este vorba de asigurarea energiei electrice prin montarea 

stâlpilor de iluminat, aşa cum s-a asigurat la casele din preajmă trebuie asigurat şi 

acolo şi atunci la rectificarea de buget putem veni cu o nouă lucrare de completare şi 

extindere a iluminatului public în cartier. 

Dl. consilier Lup Alexandru- eu nu am înţeles că solicită pentru iluminatul 

public, solicită pentru racordare. 

Dl. primar Cristian Gheorghe – sunt două lucrări, montarea stâlpilor şi 

asigurarea energiei electrice cât mai aproape de imobil şi racordarea la energie, noi 

vom asigura prima parte racordarea propriu-zisă va fi pe cheltuiala acestora, dar 

costurile pentru ei se reduc considerabil. 

Dl. consilier Stanea Daniel – având în vedere că este obligaţia primăriei de a 

asigura iluminatul stradal, ar trebui să fim de acord. 

Având în vedere discuţiile purtate vom răspunde că soluţia găsită a fost de a se  

cuprinde la următoarea rectificare a bugetului local sumele necesare pentru efectuarea 

lucrărilor de prelungire a reţelei de iluminat public căt mai aproape posibil de 

imobilul pentru care s-a solicitat sprijin financiar. 
 

Dl. consilier Stanea Daniel – având în vedere că ordinea de zi este epuizată 

declar şedinta închisă. 
 
 
 
               PREŞEDINTE,                                           SECRETAR, 
  STANEA CONSTANTIN-DANIEL                     TOCOAIE GABRIELA LENUŢA 

 

 


